
t 10 LİRA

4 Nisan 2024 PERŞEMBE

HAKAN TÜTÜNCÜ
ALDIĞI OY ORANI

40,03

KEMAL BÜLBÜL
ALDIĞI OY ORANI

3,11

NESRİN ÜNAL
ALDIĞI OY ORANI

2,68

MUHİTTİN BÖCEK
ALDIĞI OY ORANI

48,63

n 2014 yılında dönemin 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mustafa Akaydın tarafından 
hizmete açılan Deniz Biyolojisi 
Müzesi, 10 yıl son-
ra Muhittin Böcek 
yönetimindeki bü-
yükşehir belediyesi 
tarafından tahliye 
ediliyor. Müzenin 
üç gün içinde 
tahliye edilmesi is-
tendi. 500 parçalık 

koleksiyonu barından müzenin 
kapatılması kent kültürü açı-
sından büyük bir kayıp olarak 
değerlendiriliyor.  n 8’DE 

AKAYDIN AÇMIŞTI
BÖCEK KAPATIYOR

                    DENIZ MÜZESI’NE TAHLIYE KARARI 

ATSO’nun 142'nci 
kuruluş yıldönümü 
nedeniyle Cumhu-
riyet Meydanı'nda 

tören yapıldı. ATSO Başkanı 

Ali Bahar, “Geçmişimizle 
gurur duyarken, geleceğe dö-
nük hedeflere ulaşmak için ra 
kararlılıkla çalışıyoruz. " dedi.  
n HABERI 8’DE 

ATSO’DA 142.
YIL COŞKUSU

n SÜPER Lig’in 
31. hafta mücade-

lesinde Antal-
yaspor ve Ankara-
gücü karşı karşıya 
geldi. Antalya’da 

oynanan maç 
1-1’lik eşitlikle 

sonuçlanırken iki 
takım da sahadan 
1 puanla ayrıldı. 

n SPOR’da 

Kazanan 
olmadı

n ANTALYA Büyükşehir Bele-
diyesi Cumhuriyet Meydanı’nda 
bulunan tramvay hattındaki kot 
farkını gidererek engelleri orta-
dan kaldırdı. Nostalji tramvayı da 
seferlerine başladı. n  3’TE 
 

TRAMVAY YOLUNDA  
ENGELLER GİDERİLDİ 
                    

n KIZILDENIZ’den gelerek Antal-
ya körfezine yerleşen balık türleri, 
yerli türler haline gelmeye başladı. 
Aslan balığı, barbun ve lokum gibi 
türler ekonomik olarak karşılık bul-
du.  n HABERI 2’DE 

Onlara alıştık n MAKINA Mühendisleri Odası 
(MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, “Lejyonerya 
riskini azaltmak için günısıların en az 
yılda bir bakım ve hijyenik temizliği 
yapılmalıdır.” dedi. n 2’DE  

Günısı uyarısı

n SERIK ilçesinde hurdacı 
ve demirci komşu iki aile 
arasında çıkan kavgada kal-
binden bıçaklanan Şehmus 
Löklök (43) hayatını kay-
betti. Olayla ilgili 2 kardeş 
gözaltına alındı. n 3’TE

HURDACI CINAYETI
n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Özel 
Eğitim Okulu ve Rehabilitasyon Merkezi, 
2 Nisan Dünya Otizm Far-
kındalık Günü kapsamında 
özel bireylere anlamlı bir 
etkinlik düzenlendi. n 3’TE 

ANLAMLI ETKINLIK 

MESUT KOCAGÖZ 
GÖREVİ DEVRALDI

KEPEZ’DE NEFRETI DEĞIL SEVGIYI BÜYÜTECEĞIZ 

n Kocagöz, “Kepez’de nefreti ve kavgayı de-
ğil, sevgiyi büyütmek için çalışacağız. Kepez 
halkı, belediyenin gerçek sahibidir. Makam 
diye bir şey yok. Bugün kardeşlik ve birliktelik 
günüdür. Kimseyi üzmeyin, küçük görmeyin, 
alay etmeyin. Başarıyı taşımanın en yüce hali 
alçak gönüllülüktür. Laf zamanı bitti artık 
iş zamanıdır. Kepez’de halkçı belediyeciliği 
birlikte yapacağız” dedi. n 5’TE  

Bölge Adliye Mahkemesinden mazbatasını alan Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
belediye hizmet binasında düzenlenen devir teslim töreninin ardından başkanlık koltuğuna 
oturdu. Kocagöz, “Kepez’de nefreti ve kavgayı değil sevgiyi büyütmek için çalışacağız." dedi.
                    GÖVDE GÖSTERISI YAPTI 

n YEREL seçimlerde oyların 44,17’sini alarak 
Kepez Belediye Başkanlığı’nı kazanan CHP Adayı 
Mesut Kocagöz, Ilçe Seçim Kurulu Başkanı Aydın 
Çolak’tan mazbatasını törenle aldı.Törende ayrıca, 
26 CHP’li meclis üyesine de mazbataları verildi. 
Kocagöz,  Kepez Belediyesi hizmet binası önünde 
yapılan görkemli törenin ardından görevi Belediye 
Başkan Yardımcısı Ramazan Alanay’dan devraldı.
                    HALKÇI BELEDIYECILIK ZAMANI 

n AKSU Belediye Başkanı İsa Yıldı-
rım, 10 yıl aranın ardından yeniden 
Aksu Belediye Başkanı 
seçildi. Başkanlık kol-
tuğuna oturan Yıldırım, 
“Allah’ın ecdadımızın 
yolunda, Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün izinde 
Aksu’muza, vatanımıza, 
milletimize hayırlı işler 
yapmayı nasip eyle” 
diye dua etti. n 4’TE  

10 YIL SONRA  
GERI DÖNDÜ

n YEREL seçimlerde Kumluca 
Belediye Başkanı seçilen Demokrat 
Parti’li Mesut Avcıoğlu, görevi önceki 
Başkan Mustafa Köleoğlu’dan dev-
raldı. Birlik ve beraberlik mesajı veren 
Avcıoğlu, “Kumluca’yı ortak akıl ile 
yöneteceğiz.” dedi. n 4’TE  

MESUT AVCIOĞLU
KOLTUĞA OTURDU 

n KAŞ ilçesinde Cumhuriyet Halk 
Partisi’nden (CHP) aday olduğu 
Kaş Belediye Başkanlığını 
kazanan Erol Demirhan, 
düzenlenen devir teslim 
töreniyle görevine baş-
ladı. n 5’TE 

EROL DEMIRHAN
RESMEN BAŞKAN 

SEFERLERE BAŞLADI
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Bahar aylarında artan polen yo-
ğunluğu nedeniyle Antalya’da 
araçların üzeri ve pencereler 
sarı renk toz görünümü aldı. 

Yoğunluktan dolayı Antalya Körfezi’n-
de deniz yüzeyinde polen örtüsü oluştu. 
Akıntıyla Konyaaltı Sahili’ne ulaşan 
deniz yüzeyindeki polenleri görenler 
kirlilik ve müsilaj tedirginliği yaşa-
dı. Öğle saatlerinden sonra akıntıyla 
sahile yaklaşan polen örtüsü, denizde 
sarı renkteki görünümüyle sürüklenip, 
akşam saatlerinde dalga ile dağıldı. Su 
yüzeyindeki polen örtüsünü gören-
lerden bazıları denizde yüzmekten 
vazgeçip kumsalda oturdu.

SAĞLIĞA ZARAR YOK 
Akdeniz Üniversitesi Su Ürünleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Mehmet Gökoğlu, deniz 
yüzeyindeki polen örtü-
sünden bahsederek, Olay 
müsilaj ya da kirlilik 
değil. Bahar geldi ve 
polenin en çok olduğu 
dönem. Denizde 
dalga olmadığı için 
karışım yok. Güney-
den esen rüzgarla 
polenler kıyıya sü-
rükleniyor. Akıntının 
karşılaştığı yerlerde 
yol şeklinde hat çiziyor, 
deniz yüzeyinde polen-
leşme oluşuyor. Vatandaşlar 
korkmasın, rahatlıkla denize 
girebilir. Bu geçici bir durum. Tozlaş-
ma, polen yoğunluğu bittikten sonra bu 
durum sona erer. Denizde dalga karışı-
mı yok, deniz çok sakin ve polenler su 
yüzeyinde kalıyor. Araçların üzerindeki 
sarı toz görünümünden bu dönemdeki 
polen yoğunluğu gözlemlenebilir diye 
konuştu.

DOĞAL POLEN TOZLARI
Antalya Büyükşehir Belediyesi’n-
den yapılan yazılı açıklamada, deniz 
yüzeyinde sarı görünümün gemi atığı 
olmadığı belirtildi. ‘Gemi atıkları değil, 

doğal polen tozları’ başlığıyla yapılan 
açıklamada, Son günlerde, Çevre Koru-
ma ve Kontrol Müdürlüğümüze deniz 
yüzeyinde gemi ve deniz araçlarından 
kaynaklı atıkların boşaltıldığına dair 
gelen bildirimlere istinaden Deniz ve 
Kıyı Yönetimi Şube Müdürlüğümüz 
ekiplerince alınan deniz suyu numune-
lerinde yapılan analiz ve mikroskobik 
incelemeler neticesinde söz konusu 
maddelerin organik kökenli mevsim-
sel değişime dayalı polen tozu olduğu 
tespit edilmiştir ifadeleri kullanıldı.

10 MİLYAR POLEN AÇIĞA ÇIKIYOR 
Antalya kıyılarında bu dönemlerde de-
niz yüzeyinde akıntıyla çizgisel bir hat 
olarak, yüzeysel sularda ise kümelen-
miş şekilde görülen sarı renk tonların-
daki tabakanın, mevsimsel değişimle 

doğal olarak rüzgarlarla taşınan 
bitki ve ağaç polenlerinden 

kaynaklandığı vurgulanan 
açıklamada, şu ifadeler 
yer aldı
Bahar aylarının gelmesi 
ve havaların ısınması 
ile birlikte bitki ve 
ağaçların üzerindeki 
polenlerin ve çiçek 
tozlarının, doğanın bir 

gereği olarak diğer bit-
kilere taşınması ve üre-

meleri gerekmektedir. Bu 
taşınım doğada rüzgarlarla 

gerçekleşmektedir. Polenlerin 
çapları ortalama olarak 100 mik-

ron boyutunda olup, yapıları bal mumu 
formunda olduğundan su yüzeyinde 
yüzmekte ve suya karışmamaktadırlar. 
Araştırmalara göre, bir orta boy meyve 
ağacı ortalama 600 milyon ve bir çam 
kozalağının yılda 5 milyondan fazla, 
tek bir ağacın ise 10 milyardan fazla 
polen üretebildiği göz önüne alındığın-
da kıyılarımızdaki bu görüntünün doğal 
olabileceği düşünülmektedir. Denizle-
rimizin korunmasına yönelik çalışma-
larımızı titizlikle devam ettireceğimizi 
siz değerli halkımızın ve kamuoyunun 
bilgisine sunarız. n DHA 

DENİZDEKİ POLEN
MÜSİLAJ SANILDI
ANTALYA Körfezi'nde su yüzeyinde oluşan polen örtüsünün akıntıyla sahile yaklaşmasın-
dan sonra, denizde yüzen ve sarı tabakayı görenler, müsilaj ve kirlilik tedirginliği yaşadı. 
Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, “Güneyden esen rüzgarla polenler kıyıya sürükleniyor. Akıntı-

nın karşılaştığı yerlerde yol şeklinde hat çiziyor. Rahatlıkla denize girilebilir” dedi.

AKDENIZ Su Ürünleri Araştırma 
Üretme ve Eğitim Enstitüsü Müdürü 
Serkan Erkan, Akdeniz’deki ba-
lık türlerinin popülasyon verilerini 
açıkladı. Karanlık bir tablo olmadığını 
ancak pek çok istilacı türün Akdeniz’e 
geldiğini belirten Erkan, “İstilacı tür 
de pek demek istemiyoruz. Bu canlılar 
sonuçta yaşamaya ve yer bulmaya 
çalışıyor. Bu balıklar, Akdeniz’in yerli 
türleri haline gelmeye başladı. Genelde 
karşımıza ekonomiye katkısı olmayan 
türleri yani balon balıkları çıkıyor” 
dedi.

LOKUM BALIĞI DA VAR 
İstilacı türler arasında ekonomik 
olarak fayda sağlamayan türlerin yanı 
sıra vatandaş tarafından çokça tercih 
edilen ve ekonomik getirisi olan balık 
türlerinin de Akdeniz’e geldiğini ifade 
eden Erkan, “Çözülemez bir durum 
değil. Pek çok kimse lokum balığından 
bahsetmiyor. 

Ancak o da bir istilacı tür. Sofrala-
rımızda yerini aldı. Balıkçılarımız para 
da kazanıyor. 5 tür üzerinde çalışıyo-
ruz. 2 büyük kırmızı karides, barbun, 
sardalya ve bakalyaro türleri üzerinde 
çalışıyoruz. Sadece sardalya üzerinde 
biraz av baskısı var” diye konuştu.

ASLAN BALIĞI FAVORİ 
Yerli barbun türünün hala popülasyon 
olarak mevcudunu koruduğunu ancak 
Kızıldeniz’den gelen ve ‘paşa barbunu’ 
olarak tanımlanan balık türünün de 
sofraya girdiğini anlatan Serkan Erkan, 
“Paşa barbununun yanı sıra çizgili 
gargur da var. 
Lezzetli bir balık türü. Aslan balığını da 
yıllarca konuştuk. İskorpite yakın bir 
tadı var çok beğenildi” dedi.

KARAMSAR OLMAYA GEREK YOK 
Erkan, balık popülasyonunun korun-
ması için çalışmaların devam ettiğini, 
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın ön-
lemler alarak sürdürülebilir balıkçılığı 
desteklediğini söyledi. Akdeniz’in balık 
türleri arasında yalnızca sardalyanın 
biraz alarm vermeye başladığını kayde-
den Erkan, şöyle konuştu:“Akdeniz’de 
şu an çok karamsar bir tablo yok. 
Yalnızca sardalyada biraz düzeyinde 
gitmesine yönelik tavsiyemiz var. Av 
yasaklarına uyulduğu sürece bir sıkıntı 
yok. İç sularda ise su giderek azalıyor. 
Su kıtlığına ilişkin bir çalışmamız da 
olacak. İç sularda ısınmadan ve su 
seviyelerinin azalmasından dolayı bazı 
balıkların nesli tükenmek üzere. Ens-
titüde sazan balıkları üretip, iç sulara 

bırakıyoruz. Geçen sene 100 milyon 
balık üretip iç sulara saldık. Mersin 
balığı ve yayın balığı üretiyoruz.”

BİLİNÇSİZ AVCILIĞIN ETKİSİ ÇOK’
Antalya’da balıkçılık yapan Ahmet 
Coşkun, çipura ve levreğin sürekli 
tezgaha geldiğini söyledi. Barbun 
balığının artık eskisi kadar tezgaha bol 
gelmediğini belirten Coşkun, “Deniz 
balıkları daha çok. İstavrit, sardalya, 
kupes, mercan daha çok geliyor. Ge-
nelde çipura ve levrek geliyor. Geç-
miş yıllara nazaran bu yıllarda balık 
miktarında biraz azalma oldu. Bilinçsiz 
avcılığın etkisi çok. Balıkların yuvaları 
bozuluyor. Yumurtaları zarar görüyor. 
Kızıldeniz’den gelen mercan türü yerli 
mercana göre daha çok çıktığı için daha 
ucuz” diye konuştu. n DHA

İstilacı balıklar yerli tür oldu
KIZILDENİZ’den Akdeniz’e gelerek körfeze yerleşen balık türleri, yerli türler haline gel-
meye başladı. Bu balıklardan balon balığı dışındaki aslan balığı, barbun ve lokum gibi 
türler, ekonomik olarak da karşılık buldu. Balıkçılar bu türleri satıp gelir elde ediyor.

ANTGIAD Başkanı Ercan Yavaş, Vali 
Şahin’e derneğin projelerini içeren bir 
dosya takdim etti. ANTGİAD’ın 3 yılda 
gerçekleştirmeyi hedeflediği projeleri de 
Vali Şahin’e anlatan Başkan Ercan Yavaş, 
toplum yararına birçok proje geliştirdik-
lerini ve etap etap hayata geçireceklerini 
dile getirdi.ANTGİAD’ın yeni yönetimi 
olarak geliştirdikleri onlarca projenin 
odak noktasının kent ekonomisine katkı 
olduğunu belirten Ercan Yavaş, “3 yıl 
içinde onlarca projeyi tamamlayacağız. 
Her projenin somut çıktılarını başta sayın 
valimiz olmak üzere kentimizin yönetici-
leri ile paylaşacağız. Böylece kent ekono-
misine dair elimizde en güncel bilgi setleri 
oluşacak. Bu bilgi setlerini temel alarak 
kentin önemli kamu ve özel kurumlarıy-
la işbirlikleri yaparak yeni yeni projeler 
geliştireceğiz” dedi.Üniversite- sanayi 
işbirliğini de çok önemsediklerini belirten 
Ercan Yavaş, “Kentimizdeki tüm üniver-
sitelerle ortak projeler geliştireceğiz. Aka-
demik bilgi ile iş dünyasının pratiklerini 
harmanlayarak inovatif fikirler ve projeler 
üreteceğiz” dedi. n DHA 

ANTGİAD’DAN
VALİYE ZİYARET

MAKİNA Mühendisleri Odası (MMO) 
Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, özellikle Akdeniz Bölgesi’nde 
yaygın olarak açık sistem güneş enerji 
sistemlerinin kullanıldığını belirterek, 
güneş enerji sistemlerinin açık veya kapalı 
devre şeklinde imal edildiğini, kapalı 
devre sistemlerin açık sistemlere göre 
daha hijyenik olduğunu aktardı. Özellikle 
durgun kalan su depolarında veya depo-
nun akış ve hareket olmayan bölgelerinde 
bakterilerin hızla üreyebildiğini ifade eden 
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, şu uyarılarda 
bulundu:“Lejyonerya riskini azaltmak için 
günısıların en az yılda bir bakım ve hijye-
nik temizliği yapılmalıdır. Dezenfeksiyon 
için klorlama, ozonlama, ultroviyole gibi 
uygulamalar olsa da en verimli yöntem 
periyodik olarak sistemi çok yüksek sıcak-
lıktaki su ile temizlemek olarak bilinmek-
tedir. Lejiyoneryaya neden olan bakteri 
60 derece sıcaklıkta 25 dakika beklenmesi 
durumunda yüzde 90 bertaraf olmaktadır. 
70 derece sıcaklıkta ise 10 dakika içinde 
bertaraf gerçekleşmektedir. Riski azalt-
mak için bu sıcaklık uygulamalarının 
sürekliliğinin sağlanması gereklidir. Eğer 
uzun süre bu sıcaklık şartları oluşmamış 
ise riski azaltmak için bahsedilen diğer 
yöntemler ile bakım yapılması da oldukça 
önemlidir.” n DHA

Bakımsız 
günısılar sağlık
riski oluşturur
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Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi, engelli bireylerin 
ihtiyaçlarını gidermek için 
çalışmalarına devam ediyor. 

Bu kapsamda Cumhuriyet Meydanı’n-
da bulunan tramvay hattındaki kot farkı 
giderilerek engeller ortadan kaldırıldı. 
Yapılan düzenleme ile engelli vatan-
daşlar ve diğer dezavantajlı grupların 
şehir içi ulaşımda daha rahat ve güvenli 
bir şekilde hareket edebilecek. 

CUMHURİYET MEYDANI DÜZENLENDİ 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Fen İş-
leri Dairesi Başkanlığı tarafından Cum-
huriyet Meydanı’nın nostaljik tramvay 
hattında başlatılan çalışmalar bitirildi. 
Cumhuriyet Meydanı’ndaki kot farkı 
nedeniyle engelli bireyler bu alana 
ulaşmakta zorluk çekiyordu. Çalışma-
ların tamamlanmasıyla engelli birey-
lerin Cumhuriyet Meydanı’na ulaşma 
konusundaki sıkıntıları giderilmiş oldu. 
Çalışmanın bitmesiyle Mezbaha-Müze 
arasındaki nostalji tramvayı seferleri de 
başladı. 

ENGELSİZ ŞEHİR ANTALYA 
Türkiye Sakatlar Federasyonu Antal-
ya Şube Başkanı Mehmet Karavural, 
Cumhuriyet Meydanı’nda gerçekleşti-
rilen çalışmaların engelli vatandaşlar 
için çok önemli olduğunu söyledi. 
Karavural, “Engelli vatandaşları-
mız Cumhuriyet Meydanı yapıldığı 
zamandan bu güne kadar geçişlerde 
zorluk çekiyordu. Başkanımız Muhittin 
Böcek’e taleplerimizi ilettik ve burada 
bir çalışma başlatıldı. 
Şu anda Cumhuriyet Meydanı bütünleş-
miş bir yapıya kavuştu. Tramvay hattın-
daki kot farkının giderilmesinin yanında 
görme engelliler için kılavuz çizgileri 
de yenilendi. Kenti engelli engelsiz 
herkesin kullanabilmesi gerekiyor. Bu 
yapılan çalışmalar engelli vatandaşla-
rımız için erişilemeyen alanları erişilir 
kılmak adına çok önemli” dedi. 

BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR 
Görme Engelli Ragıp Ali Yaman da 

yapılan çalışmaların hem görme hem 
yürüme engelli vatandaşlar için güzel 
bir çalışma olduğunu söyledi. Yaman, 
“Burada daha önce kaldırımlar çok yük-
sekti. Görme engelliler için bu durum 
zorlukları da beraberinde getiriyordu. 
Yardım almadan karşıya geçemiyorduk. 
Ayağımız takılarak düşebiliyorduk. 
Tekerlekli sandalyeli arkadaşlarımız 
düşününce daha da kötü oluyor. Yapılan 
çalışmayla burada bulunan engel çok 
güzel bir şekilde aşılmış. Yapılan çalış-
malardan dolayı Başkanımız Muhittin 
Böcek’e teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. n İHA 

  

NOSTALJİ TRAMVAYI
SEFERLERE BAŞLADI 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Cumhuriyet Meydanı’nda bulunan tramvay hattındaki 
kot farkını gidererek engelleri ortadan kaldırdı. Nostalji tramvayı da seferlerine başladı.

BİRLEŞMİŞ 
Milletler tarafın-
dan otizm konu-
sunda farkın-
dalık yaratmak 
ve bu alandaki 
sorunlara dikkat 
çekmek ama-
cıyla belirlenen 
2 Nisan Otizm 
Farkındalık Gü-
nü’nde Antalya 
Büyükşehir Be-
lediyesi anlamlı 
bir etkinlik ger-
çekleştirdi.Özel Büyükşehir Özel 
Eğitim Okulu ve Rehabilitasyon 
Merkezi’nde özel bireyler için 
çeşitli etkinlikler düzenlendi.

FİDAN DİKİP CAN SUYU VERDİLER 
Rehabilitasyon Merkezi bah-

çesinde fidan diken öğrenciler 
gün boyunca farklı etkinliklerle 
muhteşem bir gün geçirdi. Özel 
bireyler, fidanlara can suyu verdi.
Fidan dikiminden sonra bireyler, 
bocce oyunu ile hem eğlendi hem 
de sosyal becerilerini geliştirdi. 
n DHA 

OTİZME DİKKAT ÇEKİLDİ
Antalya Büyükşehir Belediyesi bünyesinde faaliyet gösteren Özel Büyükşehir Özel Eğitim Okulu ve Rehabilitas-
yon Merkezi2 Nisan Dünya Otizm Farkındalık Günü kapsamında özel bireylere anlamlı bir etkinlik düzenlendi.

AKDENİZ 
Otizm ve Spor 
Derneği ile 
Kepez Devlet 
Hastanesi 
Dünya Otizm 
Farkındalık 
Günü kapsa-
mında hastane-
de toplumsal 
farkındalığı 
artırmak ve 
otizme dikkati 
çekmek için 
etkinlik düzen-
lendi. Etkinlik 
kapsamında 
hastaneye 
gelenlere de 
otizm süreci hakkında uzmanlar tarafından 
bilgi verildi. Etkinlikte otizmli çocuklara 
doktor önlüğü ve stetoskop hediye edildi. 
Çocuk Psikiyatri Uzmanı İpek Elif Özgenç  
otizm ile ilgili katılımcılara ve basın men-
suplarına bilgilendirmede bulundu.

EŞİT FIRSATLAR SUNMAK İÇİN 
 Etkinlikte konuşan Kepez Devlet Hasta-
nesi Başhekimi Dr. Ufuk Ceylan, “2 Nisan 
Dünya Otizm Farkındalık Günü’nde, Ke-
pez Devlet Hastanesi olarak otizm spekt-
rum bozukluğu (OSB) hakkında toplumsal 
farkındalığı artırmak ve otizmli bireylerin 
yaşamlarını desteklemek için bir araya 
gelmenin önemini vurgulamak istiyoruz. 
Otizm, genellikle çocukluk döneminde 
başlayan ve bireyin sosyal etkileşim, ileti-
şim ve davranışlarında farklılıklar gösteren 
bir gelişimsel durumdur. Son yıllarda yapı-
lan araştırmalar, otizm oranlarında belirgin 
bir artış olduğunu göstermektedir. 
Erken tanı ve müdahale çocukların geli-
şiminde önemli farklılıklar oluşturabilir. 
Her otizmli birey eşsizdir ve kendi güçlü 
yanlarına, zorluklarına ve destek ihtiyaçla-
rına sahiptir. Bu nedenle, otizmli bireylerin 
topluma katılımlarını kolaylaştırmak ve 
onlara eşit fırsatlar sunmak hepimizin 
sorumluluğundadır. Farklılıkları kutlayalım 
çünkü o farklılıklar bizi benzersiz kılar. 
Unutmayalım ki, engel diye bir şey yoktur. 
En büyük engel sevgisizliktir. 2 Nisan 
Dünya Otizm Farkındalık Günü Kutlu 
Olsun” dedi.  n İHA 

ANLAMLI 
ETKİNLİK

SERİK ilçesinde hurdacı ve demirci komşu 
iki aile arasında çıkan kavgada kalbinden 
bıçaklanan Şehmus Löklök (43) ha-
yatını kaybetti. Olayla ilgili 2 kardeş 
gözaltına alındı.Olay, saat 18.30 
sıralarında Serik ilçesine bağlı Orta 
Mahalle 1158 sokakta meydana 
geldi. Komşu iki aile arasında çıkan 
tartışma kavgaya dönüştü. Yaşa-
nan arbede sırasında H.B.Y. (35), 
yanında getirdiği bıçakla Şehmus 
Löklök’e saldırdı. Löklök kalbinden 
aldığı tek bıçak darbesi ile yere yığıldı. 
İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis 

ekipleri sevk edildi. Löklök olay yerindeki 
ilk müdahalenin ardından ambulansla 

Serik Devlet Hastanesi’ne görüldü. 
Ağır yaralanan Löklök, yapılan 
müdahaleye rağmen hayatını kay-
betti. Löklök’ün cenazesi morga 
konuldu.Kavga ile ilgili çalışma 
başlatan polis ekipleri cinayet 
şüphelisi H.B.Y. ile kardeşi 
C.Y.’yi gözaltına aldı.Hurda-
cı Şehmus Löklök ile demirci 

H.B.Y.’nin daha önce de aralarında 
tartıştıkları öğrenildi. Polisin olayla 

ilgili soruşturması sürüyor. n DHA 

Hurdacı ile demirci kavgasında cinayet
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CHP İlçe Başkanı Ham-
za Erdem eşliğinde 
CHP meclis üyeleri ile 
birlikte mazbatasını 
alan Aksu Belediye 

Başkanı İsa Yıldırım, ardından du-
alarla makamına oturdu.10 yıllık 
aranın ardından farklı bir sonuçla 
seçimi kazanan Aksu Belediye 
Başkanı İsa Yıldırım, mazbata-
sını almasının ardından ekibiyle 
birlikte Aksu Belediyesine gelerek 
göreve başladı.

DUALARLA BAŞLADI 
Yeni görev süresi öncesi dua oku-
yan Başkan Yıldırım, “Allah’ım 
ekip arkadaşlarımızla birlikte 
bize hayırlı görevler yapmayı 
nasip eyle. Ecdadımızın yolunda, 
Mustafa Kemal Atatürk’ün izinde 
Allah’ın izniyle Aksu’muza, va-

tanımıza, milletimize hayırlı işler 
yapmayı nasip eyle. 
Allah’ım vatanımızın hürriyeti, ço-
cuklarımızın geleceği için ülkemi-
zin güçlü ve hür kalabilmesi için 
ekibimizle birlikte hayırlı hizmet-

ler etmeyi nasip eyle. Arkadaşlar 
hepimizin niyeti vatan, millet 
olsun” dedi.
Duanın ardından belediye persone-
li Başkan Yıldırım’a çiçek takdim 
etti. n DHA 

BAŞKAN YILDIRIM 
GÖREVE BAŞLADI

CHP Adayı İsa 
Yıldırım, 10 yıl 
aranın ardın-
dan yeniden 

Aksu Belediye 
Başkanı seçildi. 
Belediye perso-
neli tarafından 
çiçeklerle kar-
şılan Yıldırım, 

dualarla koltu-
ğuna oturdu. 

KUMLUCA ilçesinde 31 
Mart Mahalli İdareler Seçim-
leri’nde Demokrat Parti’den 
Kumluca Belediye Başkanlı-
ğına seçilen Mesut Avcıoğlu, 
mazbatasını alarak görevine 
başladı.  Yeni başkan Avcıoğ-
lu’na; eşi Zahide Avcıoğlu,  
Demokrat Parti Kumluca İlçe 
Başkanı Ramazan Hoyrazlı, 
Belediye Meclis Üyeleri ve 
partililer eşlik etti. Daha sonra 
belediye binasına geçen. Av-
cıoğlu, önceki başkan Mustafa 
Köleoğlu tarafından kapıda 
karşıladı. Daha sonra makama 
geçilerek devir teslim töreni 
yapıldı. 

DEMOKRASİ BAYRAMI 
Köleoğlu, “2019’da biz görevi 
devraldığımızda baharı erken 
getirmiştik. Bu seçimde Mesut 
Avcıoğlu’nun başkan seçil-
mesi sevinçle karşılandı. Bir 

hafta sonra mübarek Ramazan 
Bayramı’nı yaşayacağız. Ama 
bugün bakıyorum ki Kum-
luca’da demokrasi bayramı 
yaşanıyor. Başkan Avcıoğlu, 
Kumluca’ya bayramı erken 
getirdi” dedi. 

BİRLİK BERABERLİK TABLOSU 
 Kumluca’nın yeni başkanı 
Mesut Avcıoglu ise, “Ol-
gunluk içinde seçim sürecini 
atlattık. Biz yola çıkarken 
Kumluca ittifakı demiştik. 
Belediye Meclisi öyle bir 
şekilde oluştu ki önümüzdeki 
5 yıl Kumluca’yı ortak akıl ile 
yöneteceğiz. Partimizin meclis 
üye sayısı 9 oldu. Cumhur 
İttifakı’nın meclis üye sayısı 
ise 15 ve CHP’nin de 1 meclis 
üyesi var. Toplam 25 meclis 
üyemiz var. Bu tablo birlik be-
raberlik içinde çalışacağımızı 
gösteriyor” dedi. n İHA 

MESUT AVCIOĞLU
KOLTUĞA OTURDU 

Yerel seçimlerde Kumluca Belediye Başkanı seçilen Demokrat Parti'li Mesut Avcıoğlu, devir teslim töreninin ar-
dından görevine başladı. Birlik ve beraberlik mesajı veren Avcıoğlu, “Kumluca'yı ortak akıl ile yöneteceğiz” dedi

PARTİSİNDEN istifa 
ettikten sonra Demokrat 
Parti Kumluca Belediye 
Başkan Adayı olan fakat 
CHP’nin itirazıyla adaylı-
ğı düşürülen CHP Önceki 

Dönem Milletvekili Aydın 
Özer;partisinden istifa 
ettikten sonra Kumluca 
seçimlerinin DP tarafından 
kazanılmasında ön planda 
olan isim oldu. Özer, “Ben 

halen CHP’liyim. Ben bu 
partiye 30 yıl emek verdim. 
Genel Başkanımız benle 
görüşmek isterse görüşürüm. 
Fakat henüz bir görüşme 
gerçekleşmedi.Türkiye’de 31 
Mart yerel seçimleri gösterdi 
ki, ülkenin geleceğe dönük 
siyasetinde merkez sağda bir 
partiye ihtiyaç olduğu ortaya 
çıktı. Bu konuda Demokrat 
Parti kurulları gerekli siyasi 
kritikleri yapacaktır. Ben 
Aydın Özer olarak şunu 
net ifade etmek isterim, 
CHP’nin şu an bana ihtiyacı 
yok. Ama olursa yok demem 
ve genel başkanımla talep 
doğrultusunda görüşürüm.” 
n BÜLENT ÖNER

AYDIN ÖZER: BEN HALA CHP’LİYİM

CHP İl Başkanı Nail Kama-
cı, Van Büyükşehir belediye 
başkanlığını yüzde 55 oyla ka-
zanan Abdullah Zeydan yerine 
ikinci sırada yer alan AKP adayı 
Abdullah Arvas’a mazbata 
verilmemsine tepki  göstedi. 
Nail Kamacı, “Van halkının 
iradesini gasp ederek seçilmiş 
belediye başkanına mazbatası-
nı vermemek, hangi hukuk ve 
adalet sistemiyle açıklanabilir. 
Van halkının iradesini hiçe 
saymak, ona pusu kurmaktır.
Geçmişte İstanbul Belediye 
Başkanlığı seçimlerinde aynı 
hatayı yapmışlardı. Bedelini 
ağır ödediler. Biz Cumhuriyet 
Halk Partililer olarak, seçilmiş 

Belediye Başkanı Abdullah 
Zeydan’ın mazbatasının 
bir an önce verilmesini ve 
yeni bir hukuk garabeti 
yaratılmamasını diliyoruz. 
Seçimle gelenin, seçimle 
gittiği, demokrasinin ve 
insan haklarının hüküm sür-
düğü Türkiye özlemiyle 
Abdullah Zeydan’a 
geçmiş olsun 
der, bir an önce 
mazbatasının 
verilmesini te-
menni ederiz.”  
dedi. 
n MUSTAFA 
KOÇ

Halk iradesi yok sayıldı 

SAĞLIK ve Sosyal Hizmet Emekçile-
ri Sendikası (SES) Antalya Şubesi ve 
Antalya Tabip Odası (ATO) öncülüğünde 
başlayan “ Vergide Adalet İstiyoruz” 
eylemi yedinci haftasında da devam etti. 
Aile Sağlığı Merkezlerinde başlatılan 
eylemler diğer sağlık kuruluşlarını da 
kapsayacak şekilde genişletildi. Bu haftaki 
eylem Antalya Atatürk Devlet Hastanesi 
önünde yapıldı. Kurumlar adına ortak 
basın açıklaması yapan SES Antalya 
Şube Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer yaptı. 
Taşer, açıklamasında şu ifadeleri kullan-
dı: Türkiye’de vergi yükü giderek daha 
fazla işçilerin, emekçilerin, emeklilerin 
dar gelirlilerin omuzlarına yıkılmaktadır. 
Gelir vergisi dilimleri üst sınırı, ücretliler-
de yüzde 15’e düşürülmelidir.Vergi tarife 
dilimleri en az yeniden değerleme oranı 
veya asgari ücret artış oranı kadar artma-
lıdır.Asgari ücret vergi istisnası vergiden 
indirim yoluyla değil matrahtan indirim 
yöntemiyle uygulanmalıdır. Böylece bu 
istisnadan çalışanlar yararlanmalıdır.İşve-
renlere sağlanan 5 puan SGK prim desteği 
herkese sağlanmalıdır.Çağdışı damga 
vergisi tümüyle kaldırılmalıdır.Her zaman 
her yerde söylediğimiz bir cümleyi yeni-
den burada etmek istiyoruz. Vergide adalet 
olmadan gelirde adalet olmaz...ASM 
emekçilerinin kesintisiz bir şekilde ver-
gide adalet için yaktığı çoban ateşlerini 
bugün biraz daha büyütüyoruz. Gelirde, 
vergide ve memlekette adalet için bugün 
bu metinde imzası olan sağlık emek ve 
meslek örgütleri ile birlikte vergide adalet 
mücadelemiz sürecektir.  Tüm emeği ile 
geçinenleri ve ücretlileri bu mücadeleyi 
birlikte büyütmeye çağırıyoruz.Vergide 
adaleti, gelirde adaleti, ülkede adaleti 
kazanacağız! Direne direne kazanacağız!” 
n MURAT ŞENTÜRK 

ANTALYA turizminde 
2024 yılı Mart ayında tari-
hi bir rekora imza atılarak, 
ilk defa 500 binin üzerin-
de turist ağırlandı. Mart 
ayında Antalya’ya, 348 
bin turistin ziyaret ettiği 
geçen yılın aynı dönemine 
göre, yüzde 45’lik artışla 
505 bin 421 turist geldi. 
3 aylık toplam turist sayı-
sında da tarihi rekora imza 
atılarak, ilk defa 1 milyon 
barajı aşıldı. 1 Ocak-31 

Mart tarihleri arasındaki 
verilere göre, Antalya’ya 
geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 25,6’lık artışla 
1 milyon 5 bin 207 yaban-
cı turist geldi. Geçen yıl 
aynı dönemde ise 799 bin 
turist gelmişti.

ALMANLAR LİDERLİĞİ 
KAPTI
Ocak-mart üç aylık toplam 
turist sayısı bakımından 
en çok turistin geldiği ülke 

Almanya oldu. Alman-
ya’dan geçen yılın aynı 
dönemine göre, yüzde 
65’lik rekor artışla 279 bin 
803 kişi geldi. Almanların 
toplam turizm payı yüzde 
32,8’e yükseldi. Uzun yıl-
lardır Antalya turizminin 
lideri olan Ruslar, devam 
eden Ukrayna Savaşı’nın 

ortaya çıkardığı ekono-
mik sorunlar sebepli bu 
yıl Antalya’da ikinciliğe 
geriledi. Rusya’dan geçen 
senenin aynı dönemine 
göre, yüzde 19,4’lük 
düşüşle 171 bin 770 turist 
geldi. Rusların toplam tu-
rist sayısındaki payı yüzde 
20 oldu. n DHA 

TURİZMDE YENİ 
REKORLAR GELDİ

SAĞLIKÇILARIN 
ADALET EYLEMİ 

KEMER Kaymakamı Ahmet Solmaz ve 
Kemer Cumhuriyet Başsavcısı Gamze 
Almalı, 31 Mart Mahalli İdareler Seçimle-
rinde Kemer Belediye Başkanlığını tekrar 
kazanan Belediye Başkanı Necati Topa-
loğlu’na hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
Kaymakam Solmaz ve Başsavcı Almalı’yı 
belediye kapısında karşılayan Başkan 
Topaloğlu, ziyaretlerinden dolayı kendile-
rine teşekkür etti. Ziyaret sırasında, Başkan 
Topaloğlu, Kemer Belediye Başkan Vekili 
Mustafa Bilici, Kemer Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Emin Gül ve yeni seçilen 
Kemer Belediyesi Meclis Üyesi Hüseyin 
Çelik hazır bulundu. Kaymakam Solmaz 
ve Cumhuriyet Başsavcısı Almalı, yeniden 
belediye başkanlığına seçilen Necati Topa-
loğlu’na görevinde başarılar diledi. n DHA 

TEBRİK 
ZİYARETLERİ
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Geçtiğimiz hafta sonu yapılan 
yerel seçimlerde oyların 
44,17’sini alarak Kepez Be-
lediye Başkanlığı’nı kazanan 

CHP Adayı Mesut Kocagöz, Antalya 
Bölge Adliye Mahkemesi binasında 
gerçekleşen törenle İlçe Seçim Kurulu 
Başkanı Aydın Çolak’tan mazbatasını 
aldı. Törende ayrıca, 26 CHP’li meclis 
üyesine de mazbataları verildi. CHP 
Kepez İlçe binasında meclis üyelerine 
yönelik düzenlenen mazbata törenine 
de katılan Kocagöz, partililerin ve ilçe 
halkının sevgi gösterileri ile karşılandı. 
Kocagöz’e, CHP Antalya Milletvekili 
Cavit Arı, İl Başkanı Nail Kamacı, 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Ko-
tan, Aksu Belediye Başkanı İsa Yıldı-
rım ve Döşemealtı Belediye Başkanı 

Menderes  Dal da eşlik etti.

KEPEZ’İ MUTLU EDECEK PROJELER 
Mesut Kocagöz, Kepez Belediyesi 
hizmet binasının önündeki gerçekleştiri-
len devir teslim törenine sonrası görevi 
Kepez Belediye Başkan Yardımcısı 
Ramazan Alanay’dan devraldı. Kepez 
halkının ve partililerin yoğun ilgisi 
altında yapılan devir teslim törenin-
de konuşan Kocagöz, “Seçimde hep 
söyledim, sevgi kazandı, kardeşlik 
kazandı. Biz bunu büyüteceğiz. Nefreti 
ve kavgayı değil, sevgiyi büyütmek için 
çalışacağız. Kepezli de mutlu olacak. 
Çocuklarımızın ve gençlerimizin ge-
leceği için, kadınlarımızın başının dik 
olması için, emeklilerimizin daha rahat 
yaşayabilmeleri için, engellilerimiz için 

projelerimizle beraber Kepez’e geliyo-
ruz. Umarım bize güvenenlere mahcup 
olmayız” dedi.

KEPEZ’DE MAKAM DİYE BİR ŞEY YOK
Kepez’de bugün tarihi bir gün olduğunu 
vurgulayan Başkan Kocagöz, “30 yıllık 
hasret sona erdi. Yarından itibaren bir-
likte çalışacağız, çok çalışacağız. Kepez 
halkı, belediyenin sahibidir. Kepez 
Belediyesi sizin, makam diye bir şey 
yok. Bugün kucaklaşma günüdür. 
Bugün kutlama günüdür. Bugün kardeş-
lik ve birliktelik günüdür. 
Kimseyi üzmeyin, küçük görmeyin, 
alay etmeyin. Başarıyı taşımanın en 
yüce hali alçak gönüllülüktür. Laf za-
manı bitti artık iş zamanıdır. Kepez’de 
halkçı belediyeciliği birlikte yapacağız” 
ifadelerine yer verdi.

TÜTÜNCÜ BAŞARILAR DİLEDİ
Tütüncü ise yaptığı yazılı açıklama ile 
ilçe halkına veda etti. Tütüncü,  “Güzel, 
anlamlı ve unutulmaz bir kampanya 
geçirdiğimize inanıyor ve şimdi bunun 
gönül huzurunu yaşıyorum. Bu süreçte 
bizi sevgiyle bağrına basan, bize gönül 
kapılarını açan, destekleriyle hep yanı-
mızda duran, emekleriyle kampanya-
mızda yer alan, sandıkta oylarıyla bize 
güç veren bütün hemşehrilerime sonsuz 
şükranlarımı arz ediyorum.Her zaman 
ifade ettiğimiz gibi, halkımızın sandıkta 
tecelli eden iradesi başımızın tacıdır. 
31 Mart 2024 Yerel Seçim sonuçlarının 
vatanımıza milletimize ve Antalyamız’a 
hayırlı olmasını diliyorum. Seçimi 
kazanan bütün adaylara başarılar diliyo-
rum.” dedi. n MEHMET DOĞAN  

MESUT KOCAGÖZ 
GÖREVİ DEVRALDI

KEPEZ’DE NEFRETI DEĞIL SEVGIYI BÜYÜTECEĞIZ 

Bölge Adliye Mahkemesinden mazbatasını alan Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
belediye hizmet binasında düzenlenen töreninin ardından başkanlık koltuğuna oturdu. 
Kocagöz, “Kepez’de nefreti ve kavgayı değil, sevgiyi büyütmek için çalışacağız” dedi.

31 MART Yerel Seçimlerinde Kaş 
Belediye Başkanlığını kazanan Erol 
Demirhan, görevi önceki dönem 
Belediye Başkanı Mutlu Ulutaş’tan 
devraldı. İlçe Seçim Kurulu’nda 
mazbatasını aldıktan sonra göre-
vi devralmak üzere Kaş Belediye 
hizmet binasına gelen Erol Demir-
han, coşkulu bir kalabalık tarafından 
karşılandı.Burada düzenlenen törene, 
CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı, 
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, İlçe 
Başkanı Mehmet Vural Arıkan, Kaş 
Belediyesi CHP Meclis Üyeleri, sivil 
toplum kuruluşlarının temsilcileri, 
partililer ve vatandaşlar katıldı. Devir 
teslim töreni saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı’yla başladı.

ESKİ BAŞKANA TEŞEKKÜR 
Başkan Demirhan, önceki dönem 
Belediye Başkanı Ulutaş’a bugüne 
kadar yaptığı hizmetlerden dolayı 
teşekkür ederek, sağlık, mutluluk 
ve huzur temenni etti. Konuşmaların 
ardından dua okundu. Demirhan ve 
Ulutaş, makamda karşılıklı olarak bir-

birlerine çiçek takdiminde bulundu. 
Sonrasında Demirhan, görevi önceki 
başkandan devraldı. Demirhan, sizle-
rin takdiriyle Kaş Belediye Başkanı 

seçildim. İnşallah biz de göreve 
başladığımız zaman hizmet yapmaya 
devam edeceğiz. Allah yardımcımız 
olsun” dedi.  n İHA 

EROL DEMİRHAN
RESMEN BAŞKAN 
Kaş ilçesinde Cumhuriyet Halk Partisi’nden (CHP) aday olduğu Kaş Belediye Başkan-
lığını kazanan Erol Demirhan, düzenlenen devir teslim töreniyle görevine başladı.

YEREL seçimde 4 bin 705 fark atarak 
yüzde 50,36 oy oranıyla yeniden Gazipaşa 
Belediye Başkanlığına seçilen Mehmet Ali 
Yılmaz, dün mazbatasını ilçe seçim kuru-
lundan teslim aldı. Mazbata törenine Cum-
huriyet Halk Partisi (CHP) İlçe Başkanı 
Fahri Oğuz, CHP İlçe yönetim kurulu üye-
leri, Kadın ve Gençlik kolları ve vatandaş-
lar katıldı. Törende Başkan Yılmaz, meclis 
üyelerini ve kendisini yalnız bırakmayan 
herkese teşekkür ederek, Gazipaşa’ya 
yeniden hizmet edecek olmaktan heye-
canlı ve mutlu olduğunu dile getirdi.31 
Mart Yerel Seçimlerinde Cumhuriyet Halk 
Partisi’nden yeniden Gazipaşa Belediye 
Başkanı seçilen Mehmet Ali Yılmaz, ilk 
olarak CHP İlçe Binası’nda vatandaşlar ile 
buluştu. Ardından saat 15.00’te Gazipaşa 
Adalet Sarayı’nda ilçe seçim kurulundan 
mazbatasını aldı. Başkan Yılmaz çok 
sayıda vatandaşla birlikte Cumhuriyet 
Meydanı’nda ilk olarak Atatürk Anıtı’nı 
ziyaret etti. Ziyaretin ardından Gazipaşa 
Belediyesi önünde vatandaşlarla buluştu. 
Yapılan konuşmalar ve duanın ardından 
Başkan Yılmaz, halk eşliğinde Belediye 
Başkanlığı makamına çıktı, ziyaretleri 
kabul etti. n İHA 

MEHMET ALİ YILMAZ 
MAZBATASINI ALDI

İYİ PARTİ Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, TBMM’de yaptığı konuşmada 
“Genel başkanımızın ve partimizin yanın-
dayım” dedi. Kaya, başkanların verdiği 
vaatlerin takipçisi olacaklarını söyledi. 
TBMM’de açıklama yapan Aykut Kaya, 
31 Mart 2024 yerel seçimlerinde milletin 
büyük olgunluk içerisinde sandığa gidip, 
tercihini ve iradesini ortaya koyduğunu 
söyledi. Milletvekili Kaya, “Demokrasiler 
istişare ve tartışma zeminleriyle anlamlıdır, 
lakin demokrasilerde tartışmaya kapalı tek 
bir irade vardır, o da milletin iradesidir. İYİ 
Parti olarak milletimizin sandıkta gösterdi-
ği iradeyi pusula edinip yol haritamızı buna 
göre belirleyeceğiz. Bu vesile ile vekili 
olduğum Antalya’mızda seçilerek göreve 
gelen büyükşehir belediye başkanına ve 19 
ilçe belediye başkanına başarılar diliyo-
rum” ifadelerini kullandı.

VAATLERİN TAKİPÇİSİ OLACAĞIZ
Milletvekili Kaya, sözlerinin devamında 
“Adaylık süreçlerinde vaat ettikleri projele-
rin, hizmetlerin hayata geçirilmesi konu-
sunda her türlü destekçileri olacağımız gibi 
bu vaatlerin gerçekleşip gerçekleşmediği 
konusunda hemşeHrilerimiz adına sıkı bir 
takip ve izleme yapacağımızı da belediye 
başkanlarımızın bilmesini istiyorum” dedi.
Seçim sonuçlarına ilişkin düşüncelerini 
paylaşan Kaya, “2023 genel seçimleri-
nin ardından, 2024 yerel seçimlerinde, 
aziz milletimiz iktidara ciddi ve etkili bir 
uyarıda bulunmuştur. Kamu yönetimin-
deki yaşanan israfa liyakatsiz atamalara 
adil ve şeffaf olmayan ihalelere, keyfiliğe 
dur demiştir. İYİ Parti olarak, başta Genel 
Başkanımız Meral Akşener olmak üzere, 
milletimizin sesini mecliste, kürsülerde dile 
getirdik, derdimiz siyasi rant kazanmak 
değildi, milletimizin dertlerine derman 
olmaktı. İktidarın milletimizin sesine kulak 
tıkamasından dolayı milletimiz tercihini, 
yerel yönetimlerde muhalefet partilerine oy 
vermek suretiyle göstermiştir. Umuyoruz 
ki iktidar partisi ve Sayın Cumhurbaşkanı 
milletimizin sandıkta verdiği mesajı almış 
ve gereğini yerine getirmek için çalışmalara 
başlamıştır” dedi. n DHA 

Aykut Kaya’dan 
Akşener’e destek

1 MART yerel seçimlerini kazanan ve 
Belediye Başkanlığı görevini sürdüren 
Kemer Belediye Başkanı Necati Topaloğlu 
ve Kemer Belediyesi yeni meclis üyeleri 
ile muhtar ve azalar düzenlenen törenle 
mazbatalarını aldı. Mazbata töreninde Baş-
kan Topaloğlu, meclis üyeleri, muhtarlar 
ve azaları mazbatalarını İlçe Seçim Kurulu 
Başkanı Gülser Güzeloğlu Ahlat’tın elinden 
aldı. Başkan Topaloğlu, yaptığı konuş-
mada, “Çok sakin bir seçim süreci geçti. 
İlçe Seçim Kurulu Başkanına ve yönetim 
kuruluna teşekkür ediyorum. Kemer’i iyi 
bir dönem bekliyor. Allah utandırmasın. 
Herkese teşekkür ediyorum” dedi.Başkan 
Topaloğlu’nun ardından Kemer Belediyesi 
yeni meclis üyeleri, muhtarlar ve azalar 
da mazbatalarını alarak hatıra fotoğrafı 
çektirdi. n İHA 

MAZBATALAR 
TÖRENLE VERİLDİ
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Türkiye’de iklim krizinin etkisiy-
le birlikte artan orman yan-
gınları gelecek için en önemli 
tehditlerin başında geliyor. 

Ancak orman sayılan alanlarda verilen 
orman izinleri arasında başı çeken maden 
izinlerinin alansal büyüklüğü orman 
yangınlarıyla yarışıyor. Orman Genel 
Müdürlüğü’nün resmi istatistiklerine 
göre 2012-2022 döneminde orman ara-
zilerinde toplam 109.884 hektar maden 
izni verildi. Aynı dönemde çıkan orman 
yangınlarında yanan alanlar ise 236.425 
hektar. Bu dönem içinde alansan büyük-
lük bakımından en fazla orman yangını 
139.503 hektarla 2021 yılı oldu. Maden 
izinlerinin orman yangınlarından çok 
daha büyük alanı kapsadığı dönem ise 
2015 yılı oldu. 2015 yılında 3219 hektar 
orman yanarken, aynı yıl verilen maden 
izinlerinin toplamı 8743 hektar oldu. 

ORMANLARIMIZDA SON DURUM 
Türkiye orman varlığı açısından birçok 
ülkeye göre sayılıyor ancak bazı ülke-
lere göre ise “orman fakiri” denilebile-
cek durumda. 2023 yılı verilerine göre 
Türkiye’nin orman alanı 23 milyon 245 
bin hektarlık alanı kaplıyor. Bu rakam, 
ülke yüzölçümünün yüzde 29,8’lik bir 
kesimini oluşturuyor. Ancak bu orman 
alanlarının yüzde 41’lik kısmı ‘boşluklu 
kapalı’ olarak tabir edilen daha seyrek 
ormanlardan oluşuyor. Dünyada yüzölçü-
müne göre en çok orman varlığına sahip 
ülkeler Güney Amerika, Asya Pasifik ve 
Orta Afrika ülkeleri. Ancak orman alanı 
büyüklüğü bakımından ilk 5 sırada Rus-
ya, Brezilya, Kanada, ABD ve Çin yer 
alıyor. Türkiye ise bu listede 27. sırada. 
En az ormana sahip ülkeler ise Kuzey 
Batı Afrika’da bulunan Moritanya, 
Kuveyt, Suudi Arabistan ve Avrupa’nın 
kuzeyindeki İzlanda olarak sıralanıyor. 

ANTALYA İLK SIRADA
Orman varlığı bakımından Türkiye’nin 
en zengin ili Antalya. Antalya’nın 
1.177.241 hektar orman alanı bulunu-
yor. Antalya’nın 2 milyon 61 bin 764 
hektar olan yüz ölçümünün yarıdan 
fazlası olan yüzde 57’lik kısmı orman-
lardan oluşuyor.Antalya’yı 876.314 
hektarla Kastamonu, 835.534 hektar-
la Mersin, 832.896 hektarla Muğla, 
646.552 hektarla Kütahya, 643. 068 
hektarla Konya, 632.405 hektarla Ba-

lıkesir izliyor. Adana, Bolu, Kahraman-
maraş, Sivas, Manisa ve Denizli gibi iller 
ise 500 bin hektarın üzerindeki orman 
alanlarıyla öne çıkan kentler.  

YAĞMALANAN ORMANLARIMIZ
Anadolu ormanları binlerce yıldır 
yağmalanan doğal mirasımız arasında. 
Antik Çağın ünlü coğrafyacısı Amasyalı 
Strabon, ‘Coğrafya’ kitabında bugün An-
talya-Alanya’da bulunan Hamaksia ken-
tinin (Sinekkalesi) limanından götürülen 
ve çoğu sedir ağacından olan kerestelerin 
gemi yapımında kullanıldığını belirtir: 
“Bu bölge gemiler için gerekli olan sedir 
ağacı konusunda diğerlerinden çok fazla 
verimlidir ve Antonius bu nedenle filola-
rının yapımı için uygun olduğundan bu 
bölgeyi Kleopatra’ya vermiştir.”

İLK ORMAN GENEL MÜDÜRÜNÜN ADI 
‘ARİSTİDİ BALTACI’
Osmanlı döneminde 1872’de kurulan ve 
ormanlardan sorumlu olan bakanlığın 
adı “Orman ve Ma’âdin Nezareti’ydi. 
Adından da anlaşılacağı gibi ormanlar 
ve madenleri aynı bakanlık (Nezaret) 
sorumluydu. 1869’da kurulan Orman 
Müdüriyeti Umumiyesi’nin (Orman 
Genel Müdürlüğü) başına getirilen ilk 
yönetici ise Rum asıllı Aristidi Baltacı 
oldu. İlk orman genel müdürünün ‘bal-
tacı’ soyadını taşıması, baş tacı edilmesi 
gereken ormanların baltalık olarak görül-
mesine giden süreçte ilk düğmenin yanlış 
iliklendiğinin altını çiziyor adeta. 

AYNI KURUMUN SORUMLULUĞUNDAYDI
1878-1880 döneminde Ermeni Bedros-

Kuyumcuyan, yine 1911-1912 dönemin-
de Ermeni KirkorSinapyan orman ve 
maden nazırlığı yapan isimler arasında 
yer alıyor. Cumhuriyet döneminde 
ormancılık politikaları birçok bakımdan 
devrim niteliğinde uygulamaları berabe-
rinde getirdi. Türkülere konu olan Orman 
Muhafaza Memurları (Ormancı), halk 
arasında en tanınan kamu görevlileri 
arasındaydı. 

İŞ MAKİNELERİNİN GİRİŞİ SERBEST
Ancak 1956’da çıkarılan yasal düzenle-
meyle ormanları korumak amacıyla hay-
vanların bile ormana girişi yasaklanırken 
bugün gelinen noktada orman alanlarında 
iş makinelerinin dolaşması özellikle 
orman köylerinde tepkiyle karşılanıyor. 
Keçisi ormana giren köylüye astronomik 
cezalar kesilirken, maden izinleri verilen 
orman alanlarında binlerce ağacın yok 
edilmesi büyük bir çelişki doğuruyor. 
Türkiye’nin orman varlığı son yıllarda 
arta odun üretimiyle de tehdit altında. 
Geçmişte Rusya ve Bulgaristan gibi 
ülkelerden ithal edilerek ucuz kereste 
temin eden ahşap endüstrisi, dövizdeki 
artış ve bu ülkelerin ihracata kısıtlama-
lar getirmesi nedeniyle yerli kaynaklara 
yöneldi. 

ODUN ÜRETİMİNDEKİ ARTIŞ ÜRKÜTÜCÜ 
Türkiye Ormancılar Derneği’nin 2020 
yılında yayımladığı ‘Türkiye Orman-
cılığı’ raporunda (kitap) yer verilen 
istatistiklere göre 2017 yılında 20 milyon 
500 bin metreküp olan odun üretimi, 
2021’de 36 milyon metreküp olarak 
kaydedildi. Bu rakam, 2000’li yılların 

başlarında 10 milyon 
metreküp düzeyindey-
di. 2012-2021 yılları 
arasında odun üreti-
mindeki artışın yüzde 
65 olduğu kaydedilen 
raporda aynı dönemde 
ormanlardaki cari artım 
miktarının ise yüzde 
16 olduğu kaydedili-
yor. 2005-2021 yılları 
arasındaki ormanlarda-
ki cari artımın yüzde 
31 olduğu bilgisine yer 
verilen raporda, bu dö-
nem içerisindeki odun 
üretiminin ise yüzde 

130 olduğu belirtilerek dört katı bulan bir 
artış yaşandığı vurgulanıyor. 

MADEN İZİNLERİ 10 YILDA 109 BİN 
HEKTAR
Orman alanlarındaki odun üretimindeki 
artışa paralel olarak maden izinleri de 
önemli bir yer tutuyor. Tarım ve Orman 
Bakanlığı’na bağlı Orman Genel Müdür-
lüğü’nün (OGM) resmi istatistiklerine 
göre 2012-2022 yılları arasında geçen 10 
yıllık dönemde orman sayılan alanlardan 
verilen maden 28 bin 355 adet maden 
izinlerinin toplamı 109.884 hektarlık 
bir alanı kapsıyor. Bu süre içinde en 
fazla maden izni 2021 yılında verilmiş. 
2021’de verilen 4401 maden izninin top-
lam alanı 16.461 hektar. 2017 yılında ise 
2776 adet orman izniyle toplam 13.092 
hektarlık orman arazisi madencilik faa-
liyetlerine tahsis edilmiş. Maden izinleri 
orman yangınlarıyla da yarışıyor. OGM 
verilerine göre 2012’de 10.454, 2017’de 
11.993, 2018’de 5604 hektar orman 
yandı. Cumhuriyet tarihinin en büyük 
orman yangınlarının yaşandığı 2021’de 
ise 139.503 hektar orman yandı. 2022’de 
12.799 hektar orman yanarken, 2012-
2022 dönemindeki orman yangınlarının 
toplamı 236.425 hektar. 

2015’TE YANAN ALANIN İKİ KATINDAN 
FAZLA MADEN İZNİ VERİLDİ
2015 yılında 3219 hektar orman yanar-
ken, aynı yıl verilen maden izinlerinin 
toplamı 8743 hektar oldu. 2019’da 
11.332 hektar orman yanarken, aynı yıl 
orman alanlarında verilen maden izinleri-
nin toplamı 11.345 hektar oldu. 2017’de 
11.993 hektar orman yandı, aynı yıl or-
manlardan verilen maden izni yüzölçümü 
13.092 hektar oldu. 

SAYIŞTAY: ETKİN DENETİM YAPILMIYOR
Maden izinleri ormansızlaşmanın 

yeterince tartışılmayan bir boyutunu da 
gözler önüne seriyor. Sayıştay denetim-
lerinde orman izinleriyle ilgili yeterli 
denetim yapılmadığı bulgularına yer 
verilmesi, pasa döküm alanı ve ruhsat 
sınırı ihlalleriyle, maden ruhsat sahala-
rında izinsiz yapılaşma sorunlarının da 
göz ardı edildiğini ortaya koyuyor. 
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın faaliyet-
lerini denetleyen Sayıştay’ın Eylül 2020 
tarihli raporunda, özetle şu bulgulara yer 
veriliyor: “OGM taşra teşkilatını oluştu-
ran 28 Orman Bölge Müdürlüğü görev 
alanında yer alan ve Orman Kanununun 
16.ıncı maddesi gereğince izin verilen 
maden izin sahalarından örnekleme yön-
temi ile seçilen 687 maden izin sahasının 
CBS (Coğrafi Bilgi Sitemi) sistemi üze-
rinden bazılarının ise yerinde yapılan fiili 
denetimlerinde de; sınır aşımları, izinsiz 
yapılar ve izin amacı dışında kullanımlar 
tespit edilmiş olup, Kurum tarafından 
maden izin sahalarının kontrollerine 
yönelik etkin bir denetimin yürütüleme-
diği görülmüştür.Yapılan incelemede, 
maden izin sahalarının olurlarına yönelik 
harita girişleri tamamlanmış dosyalar-
dan örnekleme seçilen kml. uzantılı 687 
maden izin sahasından, 497 sahada 330 
sınır aşımı olduğu, 49 idare izni olmayan 
yapılar yapıldığı, 31 sahada, izin amacı 
dışında kullanımlar olduğu, 78 sahada ise 
hem izin amacı dışında kullanılan idare 
izni olmayan yapılar yapıldığı ve 20 sa-
hanın ise koordinatlarının sorunlu olduğu 
görülmüştür… 
Maden izin sahalarında kontrol dene-
timinin yeterince yapılamadığı konusu 
geçmiş yıl Sayıştay Denetim Raporla-
rında yer almış olup, kurumca talimat 
ve uyarılar yapılmasına rağmen gelinen 
noktada, kontrollerin iyileştirilmesi ile 
ilgili gereken sonuçların alınmadığı 
değerlendirilmiştir.” 
n YUSUF YAVUZ 

ORMAN ARAZILERINDE 10 YILDA 109 BIN 
HEKTAR MADEN IZNI VERILDI

YEŞİLE BÜYÜK DARBE 
Ormanlarda görünme-
yen yangın: Orman Ge-
nel Müdürlüğü’nün res-
mi istatistiklerine göre 
2012-2022 döneminde 
orman arazilerinde 
toplam 109.884 hektar 
maden izni verildi…

VAHŞI madenciliğin Türkiye’nin or-
man varlığı ve tarım alanlarına verdiği 
zararlar konusunda bilimsel çalışmalar 
yapan İstanbul Üniversitesi Orman Fa-
kültesi Toprak İlmi ve Ekoloji Anabilim 
Dalı Emekli Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Doğan Kantarcı’nın araştırmasına göre 
kireçtaşı çatlaklarına kök salan ağaçlar, 
kökleri toprakta olanlara göre daha iyi 
gelişiyor. Taş ve mermer ocaklarının do-
ğaya verdiği zararlara ilişkin hazırladığı 
raporunda, kireçtaşı anakayasının çatlak 
sistemiyle bunun ağaçların boylanması 
ve sağlığına etkilerini ortaya koyan 
Prof. Dr. Doğan Kantarcı, şu bilgileri 
veriyor: “Kireçtaşı anakayası çatlaklı 
yapıdadır, karstlaşmıştır. Ağaçların 
kökleri, anakayanın çatlak sisteminde 
gelişirler. Kökleri sığ toprakta gelişen 

ve çatlak sistemini bulamamış ağaçlar 
kısa boylu olurlar. Kuraklıktan kolay 
etkilenirler. Kökleri derin çatlak siste-
minde gelişmiş ağaçlar boyludur.

 

Kuraklıktan kolayca etkilenmezler.”

VAHŞİ MADENCİLİK AĞAÇLARIN YA-
ŞAM KAYNAĞINI YOK EDİYOR
Prof. Dr. Kantarcı’nın konuyla ilgili 
yaptığı bilimsel araştırmalar ağaçların 
gelişiminde karstik yapının önemiyle il-
gili çarpıcı bir gerçeği ortaya koyarken, 
son yıllarda orman alanlarında birbiri 
ardında açılmasına izin verilen bin-
lerce taş ve mermer ocağı büyük bir 
ekolojik kıyıma yol açıyor. Özelikle 
Toroslar ve uzantısı olan dağlarda 
bulunan nitelikli sedir, ardıç, çam 
ormanları ve maki topluluklarının 

bulunduğu alanlarda yürütülen vahşi 
madencilik faaliyetleri, ağaçların geli-

şiminde yaşamsal önemde olan kayaçla-
rı yok ediyor.  n YUSUF YAVUZ 

AĞAÇLAR EN İYİ TAŞTA BÜYÜYOR
“Allah’ın taşını paraya çeviriyoruz, memleket kalkınıyor” diyenlerin hiç hesaba katmadıkları bir şey var: Ağaçlar en iyi taşta büyüyor. Karstik 
yapının oluşturduğu Torosların dağı taşı su depolama özelliğinin yanında ardıç, çam ve sedir gibi ağaç türleri için de en önemli yaşam kaynağı. 
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Süper Lig’in 31. hafta müca-
delesinde Antalyaspor ve 
Ankaragücü karşı karşıya 
geldi.Antalya’da oy-

nanan maç 1-1’lik eşitlikle 
sonuçlanırken iki takım da 
sahadan 1 puanla ayrıldı. Ev 
sahibi Antalyaspor’un go-
lünü 40. dakikada Erdoğan 
Yeşilyurt, Ankaragücü’nün 
golünü ise 64. dakikada 
Efkan Bekiroğlu kaydetti. 
Bu sonucun ardından An-
talyaspor puanını 42’ye, 
Ankaragücü ise 34’e 
yükseltti.

HEDEFİMİZ İLK 10
Antalyaspor Teknik Direktörü 

Sergen Yalçın, maçın ardından 
yaptığı açıklamada, takımın 
beklediği oyunun çok geri-
sinde olduğunu belirterek, 
“Uzun bir aradan sonra tek-
rar oyuna konsantre olmak 
lige döndürmek oyuncuları 
kolay olmuyor. Bunun 
sıkıntısını yaşadık. Çok da 
oyuncularımızı konsantre 
edememişiz. Oyun olarak 
çok tatmin edici bir oyun 
oynadığımızı söylemek 
zor. Beklediğimiz oyunun 
çok gerisindeydik. Geldi-
ğimizden beri takım çok 

iyi oyunlar oynuyor. Arada 
böyle oyunların minimuma 

düştüğü maçlar doğal olarak 
olacak. Uzun bir lig oynuyoruz. 

Her maç aynı performans gelmez. 
Anadolu takımı olarak zaman zaman 

düşüşler bekliyoruz. Antalyaspor’un 
hedefleri içerisinde ilk 10 pozisyonunu koru-
maya devam ediyoruz. Rizespor maçına iyi 
hazırlanacağız” diye konuştu.

ÖNEMLİ DAKİKALAR 
7’nci dakikada sol kanattan Morutan’ın 
penaltı noktasına ortasında topu kontrol eden 
Ali Sowe, dönerek yaptığı sert vuruşu kaleci 
Helton Leite iki hamlede kontrol etti.
12’nci dakikada sol kanattan yine etkili gelen 
Ankaragücü’nde Bassogog’un iyi ortasına 
arka direkte Ali Kaan’ın uçarak kafa vuruşunu 
kaleci Leite, son anda yere yatarak kornere 
çeldi.
23’üncü dakikada Antalyaspor’un sol ka-
nattan geliştirdiği atakta Sam Larsson son 
çizgiye inerek penaltı noktasına doğru verdiği 
pası alan Safuri’nin sağ ayağıyla sert vuruşu-
nu kaleci Bahadır kurtarırken, savuma boşta 
kalan topu uzaklaştırdı.

39’uncu dakikada Güray Vural’ın sol kanattan 
altı pas üzerine ortasına iyi yükselen Van de 
Streek’in kafa vuruşu yandan auta çıktı.
40’ıncı dakikada Kaluzinski’nin müthiş de-
rinlemesine pasında ceza alanı içerisi sağ çap-
razında topu önünde bularak kaleciyle karşı 
karşıya kalan Erdoğan Yeşilyurt’un vuruşunda 
meşin yuvarlak ağlarla buluştu.1-0.
64’üncü dakikada hızlı gelişen Ankaragücü 
atağında Ali Sowe’un pasında ceza alanı 
içerisinde kaleciyle karşı karşıya kalan Efkan 
Bekiroğlu’nun vuruşunda top filelere gitti.1-1.
77’nci dakikda Morutan’ın pasında sağ 
çaprazda topu alan Ali Sowe rakibine rağmen 
vuruşunu yaparken kaleci Leite topu güçlükle 
kurtardı.
79’uncu dakikada ceza alanı sol çaprazında 
topu alan Chatzigiovanis’in vuruşu yan direk-
ten oyun alanına geri döndü.
Mücadele 1-1 beraberlikle sona erdi.

MAÇTA 
GOLLER 
VAR AMA 
KAZANAN 
YOK 

Antalyaspor, Süper Lig’in 31’inci haftasında sahasında 
oynadığı maçta MKE Ankaragücü ile 1-1 berabere kaldı.

  

1-1
ANTALYASPOR ANKARAGÜCÜ

STAT
ANTALYA 

TEKNIK DIREKTÖR
SERGEN YALÇIN

HAKEMLER: ÇAĞDAŞ ALTAY, MURAT ALTAN, OGÜN KAMACI

TEKNIK DIREKTÖR
EMRE BELEZOĞLU

Helton Leite- Er-
doğan Yeşilyurt, 
Veysel Sarı, 
Bahadır Öztürk, 
Güray Vural, 
Kaluzinski, Van 
de Streek(Dk. 90 
Assombalonga), 
Safuri(Dk. 80 
Emre Uzun), 
Saric(Dk. 69 
Ufuk Akyol), Sam 
Larsson(Dk. 80 
Bytyqi), Adam 
Buksa.

Bahadır-Kitsiou, 
Radakovic, Muja-
kic, Alper(Dk. 74 
Kazımcan Kara-
taş), Kaan Güne-
ren(Dk. 87 Flips), 
Tolga Ciğerci, 
Morutan(Dk. 
87 Saponara), 
Pedrinho(Dk. 59 
Efkan Bekiroğlu), 
Bassogog(Dk. 59 
Chatzigiovanis), 
Ali Sowe.

SARI 
KARTLAR: 
Güray Vural 

(Antal-
yaspor), 

Bassogog 
(MKE Anka-

ragücü)

GOLLER: 
Dk. 40 

Erdoğan 
Yeşilyurt 
(Antal-

yaspor), Dk. 
64 Efkan 
Bekiroğ-

lu(MKE An-
karagücü)

TRENDYOL Süper Lig’in 
31. hafta mücadelesinde Alan-
yaspor, deplasmanda karşılaş-
tığı Gaziantepk FK’yı Ahmed 
Hasan Mahcub (2) ve Oğuz 
Aydın’ın golleriyle 3-0 mağlup 
etmeyi başardı.Ligde yükselişe 
geçen Alanyaspor, Gaziantep 
FK engelini de rahat geçti. 
Antalya ekibi bu skorla ligde 
üst üste 4. maçından da galibi-
yetle ayrıldı ve puanını 42’ye 
yükseltti. Alanyaspor Süper 
Lig’in gelecek haftasında 
sahasında lider Galatasaray’ı 
ağırlayacak.

HER ŞEY YOLUNDA GİTTİ 
Alanyaspor Teknik Direktört 
Fatih Tekke, alınan galibiyet-
ten dolayı oyuncularını tebrik 
etti.Tekke, maçın ardından 
düzenlenen basın toplantı-
sında, 90 dakika boyunca 
beklenmeyen bir durumla 
karşılaşmadıklarını söyledi.İlk 
yarı alan baskısıyla başladık-
larını kaydeden Tekke, “Top 
bizdeyken doğru yerleşim, 
çok kaliteli hücumlar, bitirile-
memiş hücumlar var. İlk yarı 
skor olarak yakaladığımızdan 
azıyla içeri girdik, 2-0 tehlikeli 
bir skor. İkinci yarı özellikle 
beklemeyi tercih ettim çünkü 
Gaziantep risk aldığında biraz 
spontaneye dönüyor. Doğal 
olarak mecburiyetten Selçuk 
kardeşimizin çok zamanı ol-
madığından.” diye konuştu.

OYUNCULARIMI TEBRİK 
EDİYORUM
Beklerken şut fırsatları doğ-
duğunu aktaran Tekke, “Genel 
hatlarıyla iyiydik. Bence ma-
çın en önemlisi yerleşimimiz 
gayet iyiydi. Oyuncularımı 
kutlarım. Maç performan-
sından ziyade antrenman 
performansı, tekrarlarımız, 
bu durumun oluşmasında en 
büyük pay sahibi. Dolayısıyla 
tüm oyuncularımı tebrik edi-
yorum.” değerlendirmesinde 
bulundu.

ÖNEMLİ DAKİKALAR 
3. dakikada Leroy Fer’in orta 
sahadan savunma arkasına 
gönderdiği pasla ceza sahasın-
da buluşan Yusuf 
Özdemir’in yaptığı 
plase vuruşta top, 
kaleci Nita’da 
kaldı.
6. dakikada Coren-
don Alanyaspor öne 
geçti. Richard’ın 
sağ kanattan ceza 
sahasında gönderdi-
ği topa iyi yükselen 
Hassan’ın vurduğu 
kafa vuruşunda me-
şin yuvarlak önce 
yere sonra üst dire-
ğe çarparak filelerle 
buluştu: 0-1
19. dakikada Oğuz 
Aydın’ın sağ ka-
nattan gönderdiği 
pasla ceza sahası 
yayı üzerinde 
buluşan Hassan’ın 

bekletmeden yaptığı vuruşta 
kaleci Nita, meşin yuvarlağı 
kornere çeldi.

30. dakikada Dragus’un orta 
sahadan gönderdiği kafa 
pasıyla buluşan Markovic’in 
yaptığı vuruşta kaleci Ertuğrul 
Taşkıran topu kornere gön-
derdi.
32. dakikada Corendon 
Alanyaspor farkı 2’ye çıkardı. 
Hassan’ın orta sahadan savun-
ma arkasına gönderdiği pasla 
buluşan Oğuz Aydın’ın yaptığı 
sert vuruşta meşin yuvarlak, 
kaleci Nita’nın sağından ağlar-
la buluştu: 0-2
47. dakikada Dragus’un sol 
kanattan ceza sahasına gönder-
diği topa iyi yükselen Monte-
iro’nun kafa vuruşunda meşin 
yuvarlak auta gitti.
72. dakikada Corendon 
Alanyaspor farkı 3’e çıkardı. 
Efecan Karaca, topu ceza 
sahasında bulunan Oğuz Ay-
dın’la buluşturdu. Bu oyuncu-
nun bekletmeden arka direğe 
gönderdiği topa Hassan’ın 
yaptığı vuruşta, meşin yuvar-
lak filelerle buluştu: 0-3
78. dakikada Mustafa Eskihel-
laç’ın ceza sahası sağ çapraz-
dan yaptığı sert vuruşta, meşin 
yuvarlak üst direkten oyuna 
döndü.
82. dakikada Ogün Özçiçek’in 
sağ çaprazdan yaptığı plase 
vuruşta meşin yuvarlak yan 
direkten oyuna döndü.
Karşılaşma konuk ekip 
Corendon Alanyaspor’un 3-0 
üstünlüğüyle sona erdi.

SERİYİ 
BOZMADI 
Ligde yükselişe geçen Alanyaspor, Gazian-
tep FK engelini de rahat geçti. Antalya ekibi 
bu skorla ligde üst üste 4. maçından da ga-
libiyetle ayrıldı ve puanını 42’ye yükseltti.

  

0-3
GAZİANTEP ALANYASPOR

STAT
KALYON

TEKNIK DIREKTÖR
SELÇUK INAN

HAKEMLER: ÜMIT ÖZTÜRK, OSMAN GÖKHAN BILIR, SUAT GÜZ

TEKNIK DIREKTÖR
ÖMER ERDOĞAN

Nita, Ertuğrul 
Ersoy (Dk. 43 
Arda Kızıldağ), 
N’koulou, Dji-
lobodji (Dk.45 
Badji), Mustafa 
Eskihellaç, So-
rescu, Monteiro 
(Dk. 67 Max 
Gradel), Ogün 
Özçiçek, Maxim 
(Dk. 76 Furkan 
Soyalp), Mar-
kovic (Dk. 76 
Bikel), Dragus

Ertuğrul Taşkı-
ran, Hader-
gjonaj, Furkan 
Bayır, Aliti, 
Balkovec (Dk. 
80 Fatih Aksoy), 
Richard (Dk. 76 
Novais), Leroy 
Fer, Oğuz Aydın, 
Efecan Karaca 
(Dk. 86 Pione 
Sisto), Yusuf 
Özdemir (Dk. 86 
Lima), Hassan 
(Dk. 80 Hwang)

Goller: 
Dk. 6 ve 
Dk. 72 

Hassan, 
Dk. 32 
Oğuz 
Aydın 

(Corendon 
Alan-

yaspor)

Sarı 
kartlar: 

Dk. 7 Aliti, 
Dk. 89 Ha-
dergjonaj 
(Corendon 

Alan-
yaspor)

ANTALYA’nın Alanya ilçesin-
de yolcu otobüsüyle çarpışan 
otomobilin sürücüsü AXA Sigorta 
Efeler Ligi takımlarından Alanya 
Belediyespor oyuncusu Bardia 
Saadat (22) yaralandı. Olay, dün 
saat 15.30 sıralarında Okurcalar 

Mahallesi Alarahan kavşağında 
meydana geldi. AXA Sigorta 
Efeler Ligi takımlarından Brand 
Group Alanya Belediyespor’un 
oyuncusu Bardia Saadat yöne-
timindeki 07 HMR 31 plakalı 
otomobil, Tezcan Seçer’in (51) 

kullandığı 
16 BIA 314 
plakalı yolcu 
otobüsüyle 
çarpıştı. 
Çevredeki-
lerin ihbarı 
üzerine olay 
yerine sağlık 
ve jandar-
ma ekipleri 
sevk edildi. 
Kazada 

yaralan Bardia Saadat ambulansla 
götürüldüğü hastanede, tedavisi-
nin ardından taburcu edildi.

KADRODA YER ALAMAYACAK

Kazaya ilişkin Alanya Bele-
diyespor Kulübü tarafından 
açıklama yapıldı. Açıklamada, 
Saadat’ın Ankara’da oynanacak, 
Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi 
play-off 5- 8’incilik etabı ikinci 
maçında kadroda yer almaya-
cağı belirtilirken, şu ifadelere 
yer verildi:”Oyuncumuz Bardia 
Saadat’ın kullandığı arabaya 
İncekum- Alanya yolunda şehir 
otobüsünün arkadan vurmasıyla 
kaza meydana gelmişti. Kazada, 
arabası ağır hasar alırken oyun-

cumuz acil olarak ambulans ile 
hastaneye kaldırılmıştır. Yapılan 
tetkikler sonucunda herhangi 
ir hayati tehlikesi bulunmayan 
oyuncumuz, tedavisinin ardından 
taburcu olmuştur ve on gün-
lük müşahede altına girmiştir. 
Ankara’da oynanacak, Voleybol 
AXA Sigorta Efeler Ligi play-off 
5- 8’incilik etabı ikinci maçında 
kadroda yer almayacaktır. Alanya 
Belediyespor Kulübü olarak spor-
cumuza geçmiş olsun dileklerimi-
zi sunuyoruz” dedi. n DHA

ALANYA BELEDİYESPOR 
OYUNCUSU YARALANDI 
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Körfez kenti olan ve 642 
kilometre kıyı uzunluğu 
bulunan Antalya’daki 
Deniz Biyolojisi Müze-
si, dönemin Büyükşehir 

Belediye Başkanı CHP’li Prof. Dr. 
Mustafa Akaydın  tarafından 2014 yı-
lının ocak ayında hizmeti açıldı.  Tür-
kiye’de alanındaki ilk örneklerden 
biri olan Kaleiçi Yat Limanı’ndaki 
müze, yaklaşık 10 yıl boyunca deniz 
okuryazarlığı kapsamında binlerce 
öğrenciyi ve vatandaşı ağırladı. Mü-
zede sergilenen deniz canlısı örnek-
leri, 1998 yılından itibaren yürütülen 
çalışmalarda elde edilen türlerden 
oluşuyor. 
GEÇTİĞİMİZ YIL ADI DEĞİŞTİRİLDİ
Antalya Büyükşehir Belediyes Kent 
Tarihi ve Tanıtım Dairesi’nin so-
rumluluğundaki müze, Mart 2023’te 
Tarımsal Hizmetler Daire Başkan-
lığı bünyesine devredildi ve adı da 
‘Deniz Bilimleri Eğitim ve Araştırma 
Merkezi’ olarak değiştirildi. 
Geçtiğimiz Aralık ayında ise müze 
ofisi başka bir yere taşındı.
3 GÜN İÇİNDE TAHLİYESİ İSTENİYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Tarımsal Hizmetler Daire Başkanlı-
ğı’nın 1 Nisan 2024 tarihinde kolek-
siyon sahibi ve kurum personeli olan 
Dr. Elif Özgür’e gönderdiği tebliğde, 
söz konusu merkezin yenileneceği 
gerekçe gösterilerek 500’e yakın par-
çadan oluşan bu özel koleksiyonun 
bundan sonra sergilenmesinin düşü-
nülmediği için üç gün içinde tahliye 
edilmesi gerektiği bildirildi.

BELEDİYE ELİYLE BOŞALTILACAK 
Kurum ile Dr. Elif Özgür arasında 28 
Kasım 2013 tarihinde yapılan proto-
kolde yer alan “sahibinin yazılı izni 
olmaksızın taşınması ve kapatılması 
durumunda ekli listede tanımlanan 
deniz canlıları koleksiyon sahibine 
geri devredilecektir” maddesine atıfta 
bulunulan Daire Başkanlığı yazısın-
da, yüzlerce parçadan oluşan müze 
materyallerinin 3 gün içinde taşınma-
sı isteniyor. Üç gün içinde taşınmadı-
ğı takdirde ise belediye eliyle tahliye 
edileceği belirtiliyor.
BİRÇOK KURUm TALİP OLDU
Konunun sosyal medyadan duyul-
masıyla birlikte aralarında Tarım ve 
Orman Bakanlığı’na bağlı araştır-

ma enstitüleri çeşitli üniversiteler, 
araştırma kuruluşları, belediyeler ve 
okulların da olduğu çok sayıda kuru-
mun müzede sergilenen koleksiyona 
sahip çıkmak için girişimde bulundu-
ğu belirtiliyor.
İDARİ İŞLEMİN DURDURULMASI 
ÇİN DAVA AÇILDI
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Tarımsal Hizmetler Daire Başkanlı-
ğı’nın 3 gün içinde müze örnekleri-
nin tahliye edilmesiyle ilgili kararına, 
Antalya İdare Mahkemesi’nde davalı 
idarenin savunması alınmadan yü-
rütmeyi durdurma ve iptali istemiyle 
dava açıldığı öğrenildi.
ANTALYA İÇİN BÜYÜK KAYIP
Kent halkının denizle olan bağını 

güçlendiren bu merkezde sergilenen 
örnekler, Dr. Elif Özgür’ün deniz 
biyolojisi alanındaki doktora tezi ça-
lışması sırasında Antalya Körfezi’nde 
yaptığı bilimsel araştırmalara dayanı-
yor. 1998 yılından günümüze kadar 
yürütülen çalışmalarda elde edilen 
koleksiyon örnekleri, kent coğrafya-
sının denizdeki görünmeyen yüzünü 
ortaya koyuyor. Kent dışından gelen 
bilim insanları ve ziyaretçilerin de 
ilgisini çeken müzede sergilenen ör-
neklerin 3 gün içinde tahliye edilmek 
istenmesi Antalya için kayıp olarak 
değerlendiriliyor.
KOLEKSİYONDA ÇOK ÖZEL TÜRLER 
BULUNUYOR 
Müzede sergilenen örnekler, Antal-
ya Körfezi’nin derinliklerindeki ve 
falezlerin devamı niteliğindeki sualtı 
kayalıklarının biyolojik zenginliğine 
ışık tutuyor. Nesli tehlike altındaki 
Akdeniz foku (Monachusmonachus), 
deniz kaplumbağası (Cheloniamy-
das), Mako köpekbalığı (Isurusoxy-
rinchus), Kazıkkuyruk balığı (Gy-
mnuraaltavela), Domuz köpekbalığı 
(Oxynotuscentrina ), Keler balığı 
(Squatinaaculeata), Camgöz köpek-
balığı (Mustelusmustelus), Kemane 
balıkları (Rhinobatoscemiculus ve 
Rhinobatosrhinobatos ), Mavi yüz-
geçli orkinos (Thunnusthynnus) ve 
Orfoz (Epinephelusmarginatus) gibi 
türler bu zengin koleksiyonun yalnız-
ca birkaç örneğini oluşturuyor. Ayrıca 
Akdeniz’de ilk kaydı verilen horoz-
bina (Parablenniusthysanius) türüne 
ait Akdeniz’de bulunan tek birey de 
müze koleksiyonundaki örnekler 

arasında. İstilacı türlere ait örnekleri 
de barındıran müze koleksiyonu, de-
niz bilimciler ve taksonomistler için 
bulunmaz bir fırsat sunuyor. 
DENİZ EĞİTİMİNİN PARÇASIYDI
UNESCO’nun 2021-2030 dönemini 
‘Uluslararası Okyanus On Yılı’ ilan 
etmesinin ardından tüm dünyada 
okyanus ve iklim okuryazarlığı konu-
sunda önemli çalışmalar yürütülüyor. 
Ülkemizde de bu çabaların bir parça-
sı olarak hizmet veren kuruluşlardan 
biri de bugün koleksiyonu tahliye 
edilmek istenen Deniz Biyolojisi Mü-
zesi olmuştu. n MUSTAFA KOÇ

Mustafa Akaydın kurmuştu, Muhittin Böcek tahliye ediyor

DENİZ BİYOLOJİSİ 
MÜZESİ KAPANDI 
2014 yılında dönemin Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Akaydın tarafından hizmete açılan 
Deniz Biyolojisi Müzesi, 10 yıl sonra Muhittin Böcek yönetimindeki büyükşehir belediyesi tarafın-
dan tahliye ediliyor. 1 Nisan’da gönderilen tebligatta müzenin 3 gün içinde boşaltılması istendi. 

Alanında Türkiye’nin ilk ör-
neklerinden biri olan deniz 
biyolojisi müzesi, çocukla-
rın deniz bilgisini geliştir-
mesine katkı sağlıyordu

Büyükşehir Belediyesi’nin tahliye yazısı

ATSO yönetimi ve meclis üyele-
rinden oluşan heyet, kuruluşunun 
142’nci yıldönümü kapsamında 
Cumhuriyet Meydanı’nda Atatürk 
Anıtı’na çelenk bırakarak saygı 
duruşunda bulundu. Törene, ATSO 
Meclis Başkanı Ahmet Öztürk, 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, 
Meclis Başkan Yardımcısı Mızrab 
Cihangir Deniz, Sayman Üye Murat 
Totoş, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Hakan Pakalın, Hüseyin Sarı, Hatice 
Öz, TOBB Antalya Kadın Girişim-

ciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı 
Serap Kocaoğlu, Genel Sekreter 
Aslı Şahin Tekin ve Meclis Üyeleri 
katıldı. Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Bahar, Türkiye’nin en köklü kuru-
luşlarından olan ATSO’nun 142’nci 
yaşını gururla kutladıklarını, şehre 
değer katmak için tüm güçleri ile 
çalışacaklarını ifade etti.
BAHAR : HEDEFLERİMİZE YÜRÜYORUZ
ATSO’nun, kentin ticaret hayatının 
geçmişinin ve geleceğinin güçlü 

temsilcisi olduğunu vurgulayan Ali 
Bahar, “ATSO’nun köklü tarihine ve 
kurucularımıza bir kez daha şükran-
larımızı sunarken, Mustafa Kemal 
Atatürk’ü ve Cumhuriyetimizin ku-
rucularını bir kez daha saygı, minnet 
ve rahmetle anıyorum. Onların 
önderliğinde kazanılan değerler, biz-
lere sadece geçmişimizi değil, aynı 
zamanda geleceğimizi şekillendirme 
sorumluluğunu da yüklemiştir. 142 
yıllık değerli mirasa sahip çıkmak 
görevimiz. Sayısız ulusal ve ulus-

lararası örgüte de kuruculuk yapan 
ve Antalya ekonomisinin belkemiği 
durumunda yaklaşık 65 bin üyeye 
sahip, dev bir kurum haline geldik. 
ATSO olarak, kendimizi sürekli ge-
lişim ve ilerleme sürecinin içerisin-
de görüyoruz. 
Geçmişimizle gurur duyarken, aynı 
zamanda geleceğe dair hedeflerimizi 
belirleyip, bu hedeflere ulaşmak için 
kararlılıkla çalışıyoruz” diye konuş-
tu.Ramazan ayı nedeniyle kutlama 
etkinliği yapılmazken, geleneksel 
hale gelen ATSO Ödül Töreni’n-
de, üyelerin ve kent protokolünün 
katılımıyla 142’nci yıl kutlaması 
gerçekleşecek. n DHA 

ATSO’DA 142. YIL COŞKUSU
ATSO’nun 142’nci kuruluş yıldönümü nedeniyle Cumhuriyet Meydanı’ndaki 
Atatürk Anıtı’nda tören yapıldı. ATSO Başkanı Ali Bahar, “Geçmişimizle gurur 
duyarken, geleceğe dönük hedeflere ulaşmak için kararlılıkla çalışıyoruz “ dedi. Çağdaş klasik müziğin sıra dışı isim-

lerinden Hırvat Çellist Stjepan Hauser, 
“Rebel with a Cello” turnesi kapsamında 
Antalya’da konser verecek.2Cellos’un 
kurucu üyesi olan Hauser, Charm Music 
Türkiye organizasyonuyla 17 Ağus-
tos’ta Aspendos Antik Tiyatrosu’nda 
müzikseverlerle buluşacak.Klasik müzik 
tutkusunu enerjik performansıyla şekil-
lendiren Hauser, konserde klasik, pop ve 
rock müziğin köklü geleneklerinden yeni 
bir müzikal deneyimi yaşatacak.Hauser, 
Pyotr İlyiç Çaykovski’den Lady Gaga’ya, 
Dmitri Shostakovich’ten Shakira’ya 
kadar geniş bir repertuvarla besleniyor.
Konserin biletleri, 5 Nisan’da satışa 
sunulacak. n AA

MÜZİK 
ZİYAFETİ 


